
ÇSom un model a seguirÈ

El Llagostera aprova la reducci� en un 90% del capital social i el

repar timent dels 590.000 Û de benef icis del curs passat á El club est�

pendent de rebre 1,2 milions de la LFP pel descens

Isabel Tarrag�, votant af irmativament un dels punts

de l«ordre del dia.

ÇRecorda algun altre club espor tiu que, recentment, hagi repar tit

els seus benef icis entre els accionistesÈ, es preguntava ahir al

migdia Oriol Alsina, instants despr�s que s'hagu�s acabat la junta

extraordin�ria on el conjunt blaugrana va aprovar la reducci� del

capital social i el repar timent de 590.000 entre els socis de la SAE.

Va ser, com sol ser habitual, un tr�mit expr�s d'encara no cinc

minuts de durada, amb la representaci� al local social que t�

l'entitat al pavell� municipal de Llagostera del 71,19% de

l'accionariat. Alsina, com tamb� va fer la presidenta, Isabel Tarrag�,

va treure pit de la gesti� econ�mica del club, va recordar que encara tenen pendent de rebre 1,2 milions de la

Lliga procedents del fons de compensaci� pel descens a Segona B i es va mostrar conven�ut que amb aquests

diners i la bona gesti� que se'n far� Çtindrem garantit el pressupost amb plantilles competitives durant tres

temporadesÈ. ÇSom un model a seguirÈ, va subratllar el director espor tiu, entrenador i accionista de refer�ncia

dels blaugranas.

El Llagostera repar tir� entre els seus accionistes el m�s de mig mili� d'euros de benef icis (uns 590.000) amb qu�

es va tancar la passada temporada 2015/16 a Segona A. En concret, el club pagar� 72 euros per cada t�tol (en va

posar 8.200 a la venda), un pas previ obligat per un canvi en la llei a l'hora d'aplicar una reducci� de capital. El

club blaugrana, en aquest sentit, el retallar� en un 90% a conseq��ncia del descens a Segona B, i el far� passar

dels 1,9 milions en el moment de formalitzar-se la conversi� en SAE a uns 190.000. Amb aquesta reducci�, el

preu de les accions passa de 231 euros a 81, amb la qual cosa els accionistes tamb� recuperaran 150 euros per

cada t�tol adquirit.

ÇQuan vam formalitzar la SAE ja vam dir als accionistes que estiguessin tranquils, que en cas de baixar de

categoria els tornar�em una par t de la inversi�, i per aix� hem decidit retallar el 90% del capital que es va

injectarÈ, explicava Tarrag�. La presidenta tamb� va afegir que Çaquest any �s m�s complicat per a nosaltres

perqu� estem a Segona B. Volem fer una bona gesti� dels diners que ens abonar� la lliga del fons de

compensaci� pel descens (1.250.000 euros) per allargar-los el m�xim possible. Ens ho pagaran en quatre

terminis i el primer est� previst que el rebrem el mes que veÈ.



Per la seva banda Oriol Alsina va parlar tamb� de temes espor tius. Tot i que la vict�ria de dissabte contra el

Cornell� ha servit per treure el Llagostera del descens i deixar-lo a nom�s 5 punts del quar t, el t�cnic af irma que

encara est� Çamb un ullÈ mirant a baix. ÇAra tindrem un par tit molt complicat contra el Gav� fora de casa,

haurem de donar el millor per puntuar i a m�s no tenim gens de sor t amb les baixesÈ. Sobre la bona salut

econ�mica del Llagostera, Alsina va dir que Çaix� s'aconsegueix no fent bogeries a l'hora de f it xar jugadors i

gestionant b� els recursos. Ens donar� vida per a les pr�ximes temporadesÈ.
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